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Zápisnica  
z  XVIII.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Obce Belá nad Cirochou,  

konaného dňa 11.02.2025    
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:             Ján Vajda,  starosta obce 

                           Poslanci: Ing. Marián Bakajsa, Ing. Ján Gajdoš, Ing. Ján Hreha, Lukáš Klekner,  

                Katarína Lecká, Pavol Nacko, Viktor  Vajda, Marek Kováč, Peter Gnip 

 

Neprítomní:      Margaréta Šimonová, JUDr. Daniela Lojanová  

Ďalší prítomní: Ing. Rudolf Dzurko, hlavný kontrolór obce  

                           Ing. Lucia Gnipová, Lucia Petrová, Mgr. Zuzana Čižmarová 

   Bc. Lenka Macanová, Ing. Natália Gerbocová – zamestnanci obce 

Verejnosť:         ---- 
 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

d) Určenie zapisovateľa 

2. Interpelácie poslancov 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 

5. Individuálna výročná správa obce Belá nad Cirochou za rok 2024 

6. Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu obcí okresu Snina 

7. Doplnenie člena komisie pre financie a právu majetku 

8. Doplnenie člena komisie pre verejný poriadok a životné prostredie 

9. Zmluva o poskytnutí právnych služieb podľa zákona č. 586/2003 Z. z. z o advokácií (JUDr. Martina 

Gecáková 

10. Informácia o schválení finančných prostriedkov z MAS pod Vihorlatom na vybudovanie detského 

ihriska  

11. Rôzne 

12. Diskusia  

13. Záver                 

                                                              

K bodu 1. - Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Ján Vajda, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných. Starosta 

konštatoval, že počet prítomných poslancov je 9 a OZ je uznášania schopné. Neprítomná  poslankyňa Margaréta 

Šimonová a poslankyňa JUDr. Daniela Lojanová sa vopred ospravedlnili. Starosta sa hneď v úvode prihovoril 

prítomným poslancom a občanom po prvý krát v tomto roku.  

V úvode povedal, že nás čakajú ťažké časy kedy samospráva čelí nedostatku peňazí od štátu a teda budeme sa 

musieť veľmi opatrne rozhodovať, že čo si tento rok budeme môcť ako obec dovoliť. Starosta spomenul nutnosť 

zvýšenia ceny za spracovanie komunálneho odpadu a podotkol, že ani naša samospráva sa tomuto tento rok už 

nevyhne. Ďalej starosta obce informoval poslancov o kultúrnych podujatiach ktoré nás v najbližších mesiacoch 
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čakajú, a pozval občanov na Fašiangovú zabíjačku, ktorá sa bude konať v areáli Topovné v sobotu 01. marca 

2025, kde nás bude zabávať ľudová rozprávačka zo súboru Tarnavčan a zaspieva a zahrá kapela MARK BAND. 

Ďalej starosta obce informoval že 10. mája 2025 sa u nás už tradične budú konať XV . ročník Furmanských 

pretekov kde vystúpia Cimbor, Kmeničanka, Hamorčank a Modranka .  

Aj tento rok sa u nás v Topovnom objaví Túlavé Kino a to po prvý krát hneď v úvode prázdnin 04.júla 2025 

a potom na konci prázdnin 21. augusta 2025. Leto sa už tradične spája aj s Dňom obce a ten bude tento rok 30. 

augusta 2025, bude to 28. ročník a vystúpia na ňom: o 15:00h Sníček Hugo pre deti, nasledovať bude o 16:00h 

vystúpenie kapely EXOTIK z Humenného, o 17:00h vystúpi folklórny súbor Vihorlat, ktorý tento rok oslavuje 

svoje 70. výročie, nasledovať bude o 18:30 vystúpenie skupiny Koňare z Prešova,  o 19:30 už vystúpi kapela 

Hrdza a po nej o 21:00h vystúpi hlavný hosť, ktorým je  Peter Bič Projekt a ich vystúpenie bude zakončené 

ohňostrojom.  

Koncom roka 05. decembra nás čaka Strieborný večer jubilantov a privítanie nových občanov a 13 .decembra nás 

čaká už tradičná Vianočná kapustnica. Na záver starosta zhrnul štatistiku z matriky za rok 2024. Minulý rok sa 

narodilo 27 detí z toho 17 chlapcov a 10dievčat, Zomrelo 30ľudí z toho 18 mužov a 12 žien. Sobášov bolo 

v minulom roku 26. 

 

K bodu 1a) – Schválenie programu rokovania 

Starosta obce prečítal navrhovaný program obecného zastupiteľstva. O navrhnutom programe dal hlasovať. 

 

Hlasovanie:                     za:                                             9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2        

 

starosta obce Ján Vajda navrhol doplnenie programu : 

V bode 12 a) Odmena pre hlavného kontrolóra  

            12 b) Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie  

 

DOPLNENÝ PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie 

c) Určenie overovateľov zápisnice 

d) Určenie zapisovateľa 

2. Interpelácie poslancov 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 

5. Individuálna výročná správa obce Belá nad Cirochou za rok 2024 

6. Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu obcí okresu Snina 

7. Doplnenie člena komisie pre financie a právu majetku 

8. Doplnenie člena komisie pre verejný poriadok a životné prostredie 

9. Zmluva o poskytnutí právnych služieb podľa zákona č. 586/2003 Z. z. z o advokácií (JUDr. Martina 

Gecáková 
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10. Informácia o schválení finančných prostriedkov z MAS pod Vihorlatom na vybudovanie detského 

ihriska  

11. Rôzne a) Odmena pre hlavného kontrolóra 

           b) Schválenie vypracovania projektovej dokumentácie  

12. Diskusia  

13. Záver                 

                                                          

O doplnenom programe dal hlasovať: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Belá nad Cirochou schvaľuje program rokovania s navrhnutými zmenami 

a doplnkami.  

 

 

Hlasovanie:                     za:                                           9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0     

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2        

 

 

K bodu 1b) – Voľby návrhovej komisie 

Do návrhovej komisie starosta navrhol p. Marek Kováč a p. Viktor Vajda. Starosta obce dal o návrhovej komisii 

hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                           7 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 2 (p. Marek Kováč a p. Viktor Vajda)     

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2  

 

K bodu 1c) – Určenie overovateľov zápisnice 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice p. Lukáš Klekner a p. Peter Gnip. 

 

K bodu 1d) – Určenie zapisovateľa 

Starosta obce určil za zapisovateľku Ing. Natáliu Gerbocovú. 

 

K bodu 2. – Interpelácie poslancov 

Starosta obce informoval poslancov o tom čo sa v obci do konca roku ešte v rámci kultúry pripravuje a ktoré 

projekty obec ukončila.  Následne vyzval poslancov na ich interpelácie. 

p. Vajda, že je treba obnoviť čiary na Vihorlatskej ulici . 

p. Klekner v akom stave je ulica A. Burika čo sa tam dej, čo sa bude robiť. 

p. Gajdoš ulica pri ZCŠ je poklop, ktorý treba opraviť. 
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p. Hreha ulica A. Burika a ostatné cesty treba asvaltovať a či obec neuvažuje kúpiť valec na udržiavanie zásypu 

na ceste, ktorá ešte nemá finálnu podoobu. 

p. Nacko navrhuje upozorniť vlastníka aby sa stará pivnica na pozemku pri ul. Brusnej dala do stavu takého aby 

nehrozil úraz pre okoloidúcich a deti, ktoré sa tam pohybujú. 

 

K bodu 3. – Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

Starosta obce vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce. 

K bodu  4.  – Správa o kontrolnej činnosti za rok 2024 

Hlavný kontrolór obce prečítal  Správu o kontrolnej činnosti za rok 2024 a navrhol aby ju poslanci OZ zobrali na 

vedomie.   

p. Vajda prečítal návrh uznesenia, ktorým poslanci vzali na vedomie Správu o kontrolnej činnosti.  Starosta obce 

dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2     

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 5. Individuálna výročná správa obce Belá nad Cirochou za rok 2024 

 

Starosta informoval, že poslanci v materiáloch ktoré obdržali dostali aj Individuálnu výročnú správu obce Belá 

nad Cirochou za rok 2024 a opýtal sa prítomných poslancov, či majú k správe nejaké doplňujúce otázky ak nie 

navrhol pristúpiť k schváleniu uznesenia. 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia, ktorým OZ berie na vedomie Individuálnu výročnú správu obce Belá nad 

Cirochou za rok 2024  Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                             9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2    

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 6. Zmluva o zriadení spoločného obecného úradu obcí okresu Snina 

Starosta obce informoval, že ako už bolo viac krát spomenuté, je potreba zriadiť Centrum zdieľaných služieb, 

ktoré bude prínosom hlavne pre malé obce v okrese a aj keď naša obec vie pokryť celú agendu do budúcna sa to 

môže zmeniť a teda aj naša obec možno bude potrebovať služby Centra zdieľaných služieb. Poslanci obdržali 

všetky podklady a teda starosta obce vyzval aby každý poslanec odhlasoval, či je za alebo proti zriadeniu CZS. 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia, ktorým OZ 
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Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

 

Hlasovanie:                     za:                                           9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                              0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2        

Uznesenie bolo prijaté 

 

K bodu 7. – Doplnenie člena komisie pre financie a právu majetku 

Do komisie pre financie a správu majetku bola navrhnutá Ing. Lucia Gnipová 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia ktorým poslanci schvaľujú Ing. Luciu Gnipovú za členku komisie pre financie 

a správu majetku od 17.02.2025. Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať 

 

Hlasovanie:                     za:                                           9 

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0  

                                         nehlasovali:                              0   

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2        

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8. Doplnenie člena komisie pre verejný poriadok a životné prostredie 

Do komisie pre verejný poriadok a životné prostredie bola navrhnutá Bc. Lenka Macanová 

p. Vajda prečítal návrh uznesenia ktorým poslanci schvaľujú Bc. Lenku Macanovú za členku komisie pre 

verejný poriadok a životné prostredie od 17.02.2025. Starosta obce dal o schválení uznesenia hlasovať 

 

Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                 9        

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0  

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2         

Uznesenie bolo  prijaté. 

K bodu 9. - Zmluva o poskytnutí právnych služieb podľa zákona č. 586/2003 Z. z. z o advokácií (JUDr. 

Martina Gecáková 

        a) schvaľuje Zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu obcí okresu Snina 

 č. 1/2025/SOÚ podľa § 20a zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení so službami 

pre obec na úseku: stavebného poriadku, životného prostredia, Projektovej podpory 

a verejného obstarávania a agendu koordinátor pre 

podporné služby v oblasti konceptu rozvoja inteligentných miest a regiónov (aspoň 70%) 

       

       b) poveruje starostu obce Belá nad Cirochou, Jána Vajdu, podpísať Zmluvu o zriadení 

Spoločného obecného úradu obcí okresu Snina č. 1/2025/SOÚ podľa § 20a zákona 

 č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpis 
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Starosta obce informoval  o potrebe podpísania zmluvu na poskytovanie právnych služieb pre obec s advokátkou 

JUDr. Martinou Gecákovou. 

p. Vajda prečítal uznesenie ktorým OZ schvaľuje uzatvorenie Zmluvy o poskytnutí právnych služieb pre 

Obec Belá nad Cirochou s  JUDr. Martinou Gecákovou, advokátkou, Štefániková 18, 066 01 

Humenné, IČO: 42344501 

Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                 9        

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2       

Uznesenie bolo  prijaté. 

 

K bodu 10. – Informácia o schválení finančných prostriedkov z MAS pod Vihorlatom na vybudovanie 

detského ihriska 

Starosta obce informoval poslancov o schválení finančných prostriedkov vo výške 53.976,97 Eur z MAS pod 

Vihorlatom na vybudovanie  detského ihriska na Jerčisku. Informoval, že obec začne v najbližších dňoch 

verejné obstarávanie. 

K bodu 11.Rôzne a) odmena pre hlavného kontrolóra 

Starosta obce navrhol finančnú odmenu pre hlavného kontrolóra obce Ing. Rudolfa Dzurka. 

p. Vajda prečítal uznesenie ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje odmenu pre hlavného kontrolóra obce 

v mesiaci 02/2025 za druhý polrok roku 2024 vo výške 30% z mesačnej odmeny. 

 Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

Hlasovanie:                     za:                                 9          

                                         proti :                                       0         

                                         zdržal sa:                                 0      

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2     

Uznesenie bolo  prijaté. 

K bodu 12. Rôzne b)  projekt na byty na starom obecnom úrade 

 

Starosta obce navrhol vypracovanie projektovej dokumentácie na vybudovanie dvoch bytov v budove starého 

obecného úradu podľa predloženej cenovej ponuky. 

p. Vajda prečítal uznesenie ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo vypracovanie projektovej dokumentácie 

v sume 5.600,00 Eur na vybudovanie dvoch nájomných bytov na starom obecnom úrade podľa predloženej 

cenovej ponuky. Starosta obce dal o uznesení hlasovať: 

 

Hlasovanie:                     za:                                             8         

                                         proti :                                       0        

                                         zdržal sa:                                 1      

                                         nehlasovali:                             0      

                                         neprítomní pri hlasovaní:        2         

Uznesenie nebolo  prijaté. 

https://www.google.com/maps/place/data=!4m2!3m1!1s0x473eb5194b808d4f:0xebd28742a0642e10?sa=X&ved=1t:8290&ictx=111
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K bodu 13. Diskusia 

Starosta obce vyzval poslancov, že nakoľko je náš program pri konci, či má ešte niekto nejaké doplňujúce  

otázky. Nato sa prihlásil poslanec Vajda a navrhol, že je možnosť aby obec odkúpila parcelu pri cintoríne, aby 

sa tam mohla vybudovať cesta, nakoľko aktuálna cesta na cintorín je pre širšie vozidlá zlé prejazdná.  

K bodu  14. - Záver 

Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 17,30 hod.. 

 

 

Zapísala: Ing. Natália Gerbocová 

 

......................................................                                   ....................................................     

           Zapisovateľka                                                                        Ján Vajda, starosta obce 

 

 

Overovatelia:  

 

p. Lukáš Klekner                                                          ........................................ 

 

p. Peter Gnip                                          ........................................ 


